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Przewodnicz4cego
Rady Miasta Kolno

INTERPELACJA

I . Fiasko negocjacji Miasta z Mlekpolem w sprawie realizacji wsp6lnego

przedsiEwzigcia jakim miata by6 modemizacja cieplowni miejskiej, budowa spalami

Smieci, op6znila juZ o okolo I rok - zrealizowanie tej kluczowej inwestycji
komunalnej. Z uzyskanej odpowiedzi od Burmistrza nie wiadomo co bylo przycryn4
niepowodzenia, nie wiadomo tez kto odpowiada za niepowodzenie - czy winny byl
zarzEd Mlekpolu , zanqdPUK czy Burmistrz .Nikt - jak wida6 nie poniesie

konsekwencji.
2. Nie byl to pierwszy przypadek gdy Miasto nie dogadalo sig z Mlekpolem, podobna

sytuacja miala miejsce podczas realizacji inwestycji kanalizacji w Kolnie. Wladza nie

ryciqgngla , jak wida6 wla6ciwych wniosk6w z pierwszych pr6b prowadzenia

wsp6lnych inwestycji z SM Mlekpol.
3. Po tym - obecnie w 2023r - jak sytuacja sig zmienila - Burmistrz poinformowal Radq

, 2e to PUK bEdzie dalej sprzedawcq ciepla systemowego dla mieszkaric6w, podczas

komisji obiecyrval, ze pod koniec grudnia 2023r bEdzie podpisana umowa z NFOS
kt6ra zagwarantuje, 2e inwestycja zostanie zrealizowana.

4. Poinformowal te?-,2e rezygnacja SM Mlekpol spowoduje potanienie inwestycji o

okolo 80 mln zl, z czego wynika,2e modemizacja moZe kosztowa6 okolo 150 ml zl.

5. Poinformowal tez , ze wg obecnych zalo2eri - w pierwszym etapie -majq byi
uykonane 3 kotly o lqcznej mocy ok.l l MW na zr4bki, a lakze ze w ramach prac ma

byi wykonana biogazownia, z kt6rej energia bgdzie doprowadzona tez na tr-abno,

przy czy biogazownia ma byi zlokalizowana w okolicy oczyszczalni 6ciek6w. Temat

biogazowni w Kotnie jest ju2 znany, dotychczasowe doSwiadczenia nie napawaj4

optymizmem, nikt tez nie prowadzil z mieszkaricami 2adnych konsultacji w sprawie

budowy biogazowni.
6. Te informacje i zamierzenia inwestycyjne - nie majajednak odzwierciedlenia ani w

projekcie bud2etu na 2024r ani w WPF na lara 2024-32.

7. burmistrz podczas prac komisji wskazywal, 2e nie widzi podstaw do obaw o budzet

modemizacyjny, gdyz inwestycjE ma prowadzii PUK, a miasto - bEdzie wnosi6 do

sp6lki jedynie ratalnie aport, aby p62niejsze odpisy amortyzacyjne nie podniosty
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zbytnio ceny ciepla dla mieszkaric6w - podobnie jak bylo przy realizacji kanalizacji.
Poza tym projekt otrzyma dofinansowanie - okolo 80 % wartoSci prac z budzetu' Do

sp6lki PUk zad wejdzie jako udzialowiec NFOS.. Czy iednat sltuacja finansowa
PUK jest na tyle dobra, 2e sp6lka podola wyzwaniom, dobrze byloby publicznie
r.rrysluchai prezesa sp6lki w tym temacie.

8. Plany modemizacyjne cieplowni, Miasto ma juz od dawna, dotychczasowe jednak

byly bezowocne, tymcz.rsem stara cieplownia mialowa ju2 szwankuje, poSpiech w
wykonaniu modernizacji wynika tez z polityki klimatycznej i energetycznej UE i

Polski.
9. Z wypowiedzi Burmistrza podczas komisji Rady wynika, ze tylko wyjqtkowy zbieg

okolicznoici - potrzeby nowo powstalej jednostki wojskowej * umozliwia - po

wycofaniu siE SM Mlekpol z projektu - podejmowanie dalszych dzialan i moZe w
koflcu doczekamy siq nowej cieplowni.

10. Niew4pliwie to bardzo szczEsliwy zbieg okolicmo6ci, ale wg mnie sytuacja wobec

zrrrian ta szcqrach wladzy w Polsce moZe ulec zmianie i limit szczESliwych zbieg6w

okolicmoici mo2e zostad wyczerpany.

1 1. Potrzebajeszcze dtzego wysilku, q{Qzonej pracy - aby projekt modemizacji

cieplowni zr ealizow a(.
12. Poirzeba i duzej wiedzy zarzqdu PUK i fachowej pomocy zar6wno ze strony NFOS

jak i Miasta Kolno. Czy nasze miejscowe kadry podolajq wymaganiom?

13. poza tym - w obecnej s)4uacji - w kazdy mozliwy spos6b nalezy pomaga6 kolneirskiej
jednostce wojskowej w ich inwestycyjnych zamiarach - aby mo2liwe bylo takirc

zrealizowanie projektu komunalnego, po kanalizacji najbardziej potrzebnego

mieszkaricom. Mo2e Miasto lepiej ,,wyjdzie" na relacjach z woj skiem niz z SM

Mlekpol.
14. Nale2y rozwazy6 ja najszybsze ,,odblokowanie" plan6w zagospodarowania

przestrzennego - aby jak najszybciej moina bylo wybudowai tak2e i cywilnq
infrastrukturE dla wojska, co minn. ,,zakotwiczyloby" na stale wojsko w Kolnie, z

korzySciq i dla Miasta i wojskowych.
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